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Verslag	bijzondere	ALV	Achtkarspelen	Bedrijven	Contact	gehouden	op	7-12-2017	
	
Aanwezig;	7	leden,	exclusief	4	bestuursleden.	
	
	
1. Opening	

Vice-voorzitter	Tom	de	Boer	opent	de	vergadering	en	heet	de	aanwezigen	welkom.	
	
	
2. Voorstel	bijdrage	ABC	voor	investeringsfonds	8karspelen.	

Via	een	presentatie,	toegevoegd	aan	dit	verslag,	wordt	aan	de	vergadering	een	toelichting	gegeven	op	
de	intentie	van	dit	voorstel.		

	
	

Doel	fonds	
Versterken	economische	structuur	Achtkarspelen	door;	
•	Verstrekken	risicodragend	kapitaal	
•	Maximaal	€	30.000,-	per	deelneming	
•	Hefboom	functie	
•	Innovatieve	/	duurzame	bedrijven	
	
	
Werking	fonds	
•	Aanvraag	bij	de	stichting			
•	Aanvraag	is	beoordeeld	/goedgekeurd	door	organisatie	onder	toezicht	AFM/DNB.	
•	Bestuur	stichting	besluit	over	de	aanvraag	(consensus).	
•	Revolverend	fonds	(rente	en	aflossing).	
	
	
Start	kapitaal	fonds:	 €	 355.000,-	
Bijdragen	van:	 	 	
Stichting	BCA:	 €	 165.000,-	
Gemeente	Achtkarspelen:	 €	 100.000,-	
Rabobank	DFO:	 €	 75.000,-	
Voorstel	ABC	 €	 15.000,-		

	
	

Gevraagde	besluitvorming	vergadering	
Bijdrage	vanuit	ABC	van	€	15.000,-	voor	het	startkapitaal	investeringsfonds	8karspelen.	
-	Past	binnen	de	doelstelling	van	ABC.	
-	Andere	investeerders	zijn	akkoord.	
-	Kapitaal	/	liquiditeit	ABC	laat	investering	toe.	
-	Bestuurlijke	vertegenwoordiging	vanuit	ABC,	invulling	volgt	nog,	zal	niet	op	persoonlijke	titel	zijn,	
bestuur	van	ABC	wil	hier	wel	grip	op	houden.	
-	Bij	beëindiging	fonds	saldo	retour	investeerders	
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Vragen	uit	de	vergadering	
Martin	van	der	Veen;	waar	is	het	landingspunt	voor	aanvragen?	
Tom	de	Boer	geeft	aan,	dat	er	altijd	eerst	gevraagd	moet	worden	waar	de	financiering	is	geregeld.	De	
vraag	komt	dus	niet	rechtstreeks	bij	het	fonds	binnen.		
Marten	van	der	Veen	geeft	aan,	dat	het	KEI	(Kennis	en	Innovatiehuis)	een	voorportaal	kan	zijn	voor	
deze	aanvragen.	Binnen	een	financiering	kan	dit	fonds	een	van	de	mogelijkheden	zijn	aldus	Tom	de	
Boer,	om	het	praktisch	hanteerbaar	te	houden	moeten	de	aanvragen	in	eerste	instantie	wel	via	de	
bank	verlopen..	
Jos	Blom	vraagt	of	het	betrekken	van	het	fonds	alleen	is	voorbehouden	aan	financieringen	via	
Rabobank.	Tom	de	Boer	geeft	aan,	dat	dit	via	meerdere	banken	en	financiële	instellingen	mogelijk	is,	
iedereen	is	hier	vrij	in.	Ook	uitbreiding	van	het	kapitaal	door	andere	instellingen	is	welkom.	
Roelf	Kok	vraagt	hoe	ondernemers	deze	mogelijkheid	kunnen	ontdekken?	Zoals	eerder	in	de	
vergadering	aangegeven,	zou	dit	o.a.	via	het	KEI	en	het	ABC	kunnen,	maar	ook	gaat	het	fonds	zelf	‘de	
boer	op’	om	dit	te	promoten	aldus	Tom	de	Boer.	Voor	de	duidelijkheid,	het	fonds	is	alleen	bestemd	
voor	ondernemers	uit	Achtkarspelen	of	ondernemers	die	zich	hier	willen	vestigen.		
Joop	van	Houten	vraagt	of	de	BCA-pot	nu	leeg	is?	Tom	de	Boer	geeft	aan,	dat	dit	inderdaad	het	geval	
is,	met	de	oprichting	van	dit	fonds	is	het	BCA	vanaf	nu	definitief	opgeheven.	

	
	
3. Sluiting		

Vergadering	stemt	unaniem	in	met	dit	voorstel.	Hierna	wordt	de	vergadering	gesloten	met	dank	aan	de	
aanwezige	leden.	


